

following issues of the ..... a newspaper published at ..... in the Province of ..... viz.:

(5. \*The head office of the Company is situated at the City of Kitchener in the Province of Ontario).

And I make this Solemn Declaration conscientiously believing it to be true and knowing that it is of the same force and effect as if made under oath and by virtue of "The Canada Evidence Act."

\*In cases of amendments to charters only.

Declared before me at the City of Kitchener in the Regional Municipality of Waterloo this 6th day of March A.D. 1974.

Marilyn D. MacKenzie  
A Commissioner, etc.

STEWART ROSS MANK

#### Legal Notice

NOTICE OF PRIVATE BILL  
EASTERN CANADA SYNOD of the  
LUTHERAN CHURCH in AMERICA

NOTICE IS HEREBY GIVEN that the Eastern Canada

Synod of the Lutheran Church in America, with the object of broadening its powers to invest in securities and real estate and to give it full power to designate signing officers in connection with the execution of conveyances and instruments, will apply to the Parliament of Canada at its present, next or following ensuing session for an Act amending its Act of incorporation, (being chapter 32 of the Statutes of Canada, 1885, as amended by chapter 64 of the Statutes of Canada, 1963), authorizing the corporation to invest its funds and moneys in investments in which life insurance companies are authorized by the Canadian and British Insurance Companies Act to invest funds and giving the corporation the same power to acquire and hold real estate as have life insurance companies under the Canadian and British Insurance Companies Act, and repealing the provision in the present Act dealing with the execution of conveyances and instruments by specified officers of the corporation. To effect these changes, sections 4 and 5 of the Act will be repealed and appropriate sections will be substituted and section 6 will be repealed.

DATED at the City of Kitchener, in the Regional Municipality of Waterloo, in the Province of Ontario, this 1st day of February, 1974.

EASTERN CANADA SYNOD of the  
LUTHERAN CHURCH in AMERICA

Per: The Rev. Dr. Otto Reble, President,

The Rev. Roy N. Grosz, Secretary,

Suite 505, 251 King Street West,  
Kitchener, Ontario

"A"

lettre «C», a été publiée dans les éditions suivantes de ..... journal publié à ..... dans la province de ....., savoir: .....

(5. \*Le siège social de la compagnie est situé dans la ville de Kitchener dans la province de l'Ontario).

Et je fais cette déclaration solennelle consciencieusement, la croyant vraie, et sachant qu'elle a la même vigueur et le même effet que si elle avait été faite sous serment et en vertu de «La loi de la preuve en Canada».

\*Dans le cas de modifications à la charte seulement.

Déclaré par-devant moi en la cité de Kitchener dans la municipalité régionale de Waterloo, ce 6<sup>e</sup> jour de mars A.D. 1974.

Marilyn D. MacKenzie  
Commissaire, etc.

STEWART ROSS MANK

#### Avis Légal

AVIS DE BILL PRIVÉ  
LE SYNODE DE L'EST DU CANADA DE L'ÉGLISE  
LUTHÉRIENNE D'AMÉRIQUE  
ON FAIT SAVOIR que le Synode de l'Est du Canada

de l'Église Luthérienne d'Amérique, dans le but d'obtenir des pouvoirs plus vastes qui lui permettront d'effectuer des placements dans des valeurs et des biens immobiliers, et pleins pouvoirs pour désigner les administrateurs habilités à signer pour lui les actes translatifs de propriété et les documents, demandera au Parlement du Canada, à sa présente session, à la suivante ou à la session ultérieure, une loi qui modifiera celle de sa constitution (soit le chapitre 32 des Statuts du Canada, 1885, tel qu'il a été modifié par le chapitre 64 des Statuts du Canada, 1963), l'autorisera à placer ses fonds et ses deniers dans les mêmes valeurs que celles dans lesquelles les compagnies d'assurance-vie sont autorisées à faire des placements en vertu des dispositions de la *Loi sur les compagnies d'assurance canadiennes et britanniques*, qui lui donnera le même pouvoir d'acquiescir et de détenir des biens immobiliers que celui que ladite Loi accorde aux compagnies d'assurance-vie, et qui abrogera la disposition de la présente Loi décrétant que les actes translatifs de propriété et les documents doivent être signés par des administrateurs, nommément désignés de la corporation. Pour effectuer ces modifications, il faudra abroger les articles 4 et 5 de la Loi et y substituer les articles appropriés, et abroger également l'article 6.

KITCHENER, municipalité régionale de Waterloo (Ontario), le 1<sup>er</sup> février 1974.

SYNODE DE L'EST DU CANADA DE  
L'ÉGLISE LUTHÉRIENNE D'AMÉRIQUE

Le président,

LE RÉVÉREND OTTO F. REBLE

Le secrétaire,

LE RÉVÉREND ROY N. GROSZ

Suite 502, 251 ouest, rue King  
Kitchener (Ontario)

"A"